



---

## STYRELSEMÖTE 2016-04-18

Plats: Hos Johanna

Deltagare: Johanna Sundqvist, Mattias Börnerberg, Ulrika Sandström, Henrik Tjärnström, Markus Nyström, del av mötet Anders Helmersson

Tid: Kl. 20.00

---

### 1. Mötet öppnas

### 2. Val av mötesfunktionärer

- a. Ordförande - Johanna
- b. Sekreterare - Ulrika
- c. Justerare – Markus och Mattias

### 3. Föregående protokoll

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

### 4. Uppföljning av pågående ärenden

- a. **Arbetsgrupp Idrottshallen**; möte med tränarna har hållits avseende utformning och behov. Utifrån de justeringar som nu görs så kommer offertförfrågan att skickas ut för att bedöma kostnaden under maj månad. Möte med kommun sker i augusti kring budgeterad kostnad.
- b. **Medlemsportal**; används och fungerar bra. TC och fotbollen använder den på ett bra sätt. Vid kommande tränarmöte prel. i maj, så visas medlemsportalen.
- c. **Minigolfen**; till hösten utses en arbetsgrupp som tar ett helhetsgrepp på anläggningen. För kommande säsong så beslutar styrelsen att en person anställs prel. under en sexveckorsperiod fr.o.m. midsommar för att samordna och arbetsleda de kommunala feriearbetarna. Den personen får planera öppettider och även öppethållandet på helgerna. Sektionerna skulle också kunna engageras för helgerna, kan tas upp vid tränarmötet. Styrelsemedlemmarna finns som backup under dessa veckor.
- d. **Isbanan**; maskinparken ses över just nu.
- e. **Gemensamma overaller**; bordläggs.
- f. **Loppis Församlingsgården 23/4**; kommer att genomföras enligt plan, TAIK är medarrangörer.
- g. **TAIK-lotteriet**; bordläggs.

### 5. Ekonomi

#### a. Överföring från Anders;

- i. Anders föredrog revisionsrapporten.
- ii. Beslut om driftsbidrag redovisades för bangolf, fotbollsplan, elljusspår och grusplan. Nu finns ett förbehåll avseende grusplanen som gör att vi inte kommer att erhålla bidrag för den fortsättningsvis.
- iii. Komplettering krävs med en slutrapport avseende värmepumpsanläggningen och de resterande 15 000 kr i bidrag. Detta görs på idrottonline.se. Markus och Mattias kollar detta.
- iv. Ytterligare möte avseende överföring av ekonomin till ny kassör bokas.



**b. Ekonomimöte sektionerna; bordläggs.**

**6. Valborgsfirande**

Styrelsen beslutar att vårt engagemang i majbrasan avslutas med omedelbar verkan. Johanna meddelar Tavelsjö Hembygdsförening.

**7. Uppdrag från Årsmötet**

- a. **Minnesfonderna**, bordläggs
- b. **Stadgeöversyn**, bordläggs

**8. Tränarmöte**

15/5 kl. 15.00 på Klacken.

**9. Sektionerna, avrapportering**

- a. TC, ny kontakt i styrelsen blir Mattias. Medlemskväll har hållits med ett bra resultat.
- b. Skidor, ny kontakt i styrelsen blir Markus.
- c. Fotboll, fortsatt kontakt i styrelsen är Ulrika, styrelsen beslutar att materialinköp motsvarande en kostnad av ca 5 000 kr är ok. Ulrika meddelar att bemanning av minigolfen kan bli aktuell. Frågan om deltagare i boll-lek betalar träningsavgift kom upp. Ulrika kollar. Ulrika ber sektionen kontakta SISU-Fredrik för koll om det går att söka bidrag till fotbollsmaterial.
- d. Friidrott, fortsatt kontakt i styrelsen är Johanna. Första mötet om halvmaran (20/8) hölls igår. I dagsläget är det ca 350 anmälda vilket är fler än vid samma tid ifjol.

**10. Övriga frågor**

- a. Avstämning och avtackning sker med de som jobbat med isbanan denna vinter, Mattias ordnar.

**11. Nästa styrelsemöte**

16/5 kl. 19.00 hos Ulrika, 15/6 kl. 19.00 hos Mattias

**12. Mötet avslutas**

Vid protokollet

Ulrika Sandström

Justeras

Markus Nyström

Mattias Börnerberg